



STUDIOFORMA DESIGN

STUDIOFORMA DESIGN
PRESS RELEASE APRIL 2022

GIADA ILARDO
LUXURY PIERCING BOUTIQUE





STUDIOFORMA PRESS RELEASE | GIADA ILARDO – LUXURY PIERCING BOUTIQUE | APRIL 2022 - FOR IMMEDIATE RELEASE

BLOOMING BAHNHOFSTRASSE: FIRST LUXURY PIERCING BOUTIQUE NEXT LEVEL

ZURICH, APRIL 2022 – Bahnhofstrasse Zurich blooms afresh as the first luxury piercing boutique 'Giada Ilardo' opens on three storeys. Where a branch of the 'Zara Home' chain was rented until autumn 2021, now stands the appealing boutique all about luxury piercing jewellery and service. Alex Leuzinger, owner of the architecture and design office Studioforma, is the artist behind the luxury concept. The vision is to create an eye-catcher, a phenomenal space that meets the high standards of the prime location on the world-famous shopping street and simultaneously attracts walk-in clients. Goal achieved. The boutique resembles a canvas covered in a picturesque landscape of mottled sand with a pink sky and free-floating mannequin heads admiring the radiant scene.

Clients are welcomed on the first floor and invited to take part in a world of warmth, friendliness, and comfort. On the same floor, the luxury jewellery pieces are artfully displayed on raw travertine elements in showcases that allow the piercing experts to provide a holistic consultation. The second floor exudes a certain tranquillity. The more intimate area is equipped with tastefully furnished private rooms where jewellery for more discreet parts of the body is pierced.

The luxury creations are developed in-house in the basement of the shop. Overall, the design of the Giada Ilardo Luxury Piercing Boutique reflects the class, euphoria, and warm-heartedness of the entrepreneur and her team.

[> Giada Ilardo project link on the Studioforma website](#)

ABOUT STUDIOFORMA DESIGN

Founded in 2002, STUDIOFORMA has developed from an architecture start-up to an internationally leading architecture and design studio. Since its foundation, STUDIOFORMA has been shaping the designs of various luxury homes, retail brands, and many other renowned entities worldwide, delivering customised sophisticated solutions to them. Today, STUDIOFORMA has a covetable portfolio of projects. More at www.studioforma.ch | [@StudioformaDsgn on Instagram](https://www.instagram.com/StudioformaDsgn)

STUDIOFORMA PRESS CONTACT

Harriet Gerber, Head of Communications

General Enquiries: pr@studioforma.ch · Product Design Enquiries: designlab@studioforma.ch



STUDIOFORMA PRESS RELEASE | GIADA ILARDO – LUXURY PIERCING BOUTIQUE | APRIL 2022 - FOR IMMEDIATE RELEASE

BLÜHENDE BAHNHOFSTRASSE: ERSTE LUXUS PIERCING BOUTIQUE GANZ ANDERS

ZÜRICH, APRIL 2022 – Die Zürcher Bahnhofstrasse blüht erneut, als die erste Luxus Piercing Boutique 'Giada Ilardo' auf drei Stockwerken eröffnet. Wo bis im Herbst 2021 eine Filiale der Kette 'Zara Home' eingemietet war, steht nun das einladende Geschäft rund um Luxus Piercing Schmuck und Service. Hinter dem Luxus-Konzept steckt Alex Leuzinger Inhaber des Architektur- und Designbüros Studioforma. Die Vision ist es einen Eyecatcher zu gestalten, ein Laden ausserhalb der Norm zu erschaffen, der die Toplage an der weltberühmten Einkaufsstrasse gerecht wird und gleichzeitig die Laufkundschaft herbeizieht. Es gelingt. Die Boutique gleicht einem Gemälde mit einer traumhaften Landschaft aus Sandfarbe meliert mit einem Rosa Himmel und freischwebenden Mannequinköpfen, die die strahlende Szene bewundern.

Die Kundinnen und Kunden werden auf der ersten Etage empfangen und eingeladen Teil einer Welt voller Zärtlichkeit, Freundlichkeit und Gemütlichkeit zu sein. Auf dem gleichen Stockwerk sind die Luxusschmuckstücke kunstvoll auf rohen Travertin-Elementen in Vitrinen ausgestellt, die es den Piercing-Expertinnen und -Experten ermöglichen eine ganzheitliche Beratung durchzuführen. Die zweite Etage strahlt eine gewisse Gemütsruhe aus. Der etwas privatere Bereich ist mit stilvoll eingerichteten Séparées ausgestattet, in denen Piercings für diskretere Körperstellen gestochen werden. Die Luxusreationen werden eigenhändig im Untergeschoss des Geschäfts entwickelt. Allumfassend widerspiegelt das Design der Giada Ilardo Luxus Piercing Boutique die Klasse, Euphorie und Warmherzigkeit der Unternehmerin und ihr Team.

[> Giada Ilardo Projektlink auf der Webseite von Studioforma](#)

ÜBER STUDIOFORMA DESIGN

Das im Jahre 2002 gegründete STUDIOFORMA hat sich von einem Architektur-Start-up zu einem international führenden Architektur- und Designstudio entfaltet. Seit seiner Gründung prägt STUDIOFORMA das Design verschiedener Luxushäuser, Einzelhandelsmarken, und vieler anderer renommierter Unternehmen weltweit und liefert ihnen stetig massgeschneiderte, anspruchsvolle Lösungen. Heute verfügt STUDIOFORMA über ein begehrenswertes Portfolio von Projekten.

Mehr auf www.studioforma.ch | [@StudioformaDsgn on Instagram](#)

STUDIOFORMA PRESSE KONTAKT

Harriet Gerber, Head of Communications

Allgemeine Anfragen: pr@studioforma.ch • Anfragen für Möbeldesign: designlab@studioforma.ch



